

Title (en)
Stapling machine.

Title (de)
Heftmaschine.

Title (fr)
Machine d'agrafage perfectionnée.

Publication
EP 0012737 A1 19800625 (FR)

Application
EP 79870029 A 19791130

Priority
LU 80615 A 19781206

Abstract (en)
Improved stapling machine comprising stapling heads (1, 1') actuated by a conventional control bar (10) in such a way that a lug (30, 30') for driving each head can penetrate into a receptacle in the bar. In order to render one or more heads inoperative while retaining the other functions taken on by the stapler, such as jogging and transporting bundles, the said lug (30, 30') penetrates into a longitudinal uncoupling member (21, 21') of the bar, closed at its top part by a sliding bolt (24, 24'). <IMAGE>

Abstract (fr)
Machine d'agrafage perfectionnée comportant des têtes d'agrafage (1, 1') actionnée par une barre de commande classique (10) de manière qu'un ergot d'entraînement (30, 30') de chaque tête puisse pénétrer dans un logement de la barre. Afin de mettre hors fonctionnement une ou plusieurs têtes, tout en gardant les autres fonctions assumées par l'agrafeuse tels que taquage et transport des liasses, ledit ergot (30, 30') pénètre dans un décrochement longitudinal (21, 21') de la barre, fermé à sa partie supérieure par un verrou coulissant (24, 24').

IPC 1-7
B27F 7/17

IPC 8 full level
B27F 7/17 (2006.01)

CPC (source: EP)
B27F 7/17 (2013.01)

Citation (search report)
US 4049180 A 19770920 - HAUSE JONATHAN E

Cited by
US5160089A; US4537342A; DE9419826U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0012737 A1 19800625; JP S5579105 A 19800614

DOCDB simple family (application)
EP 79870029 A 19791130; JP 15750979 A 19791206